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Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i  

Stockholms stad (HSO): 
 

Teresa Melin, rådets vice ordförande, Astma & 

Allergiföreningen i Stockholm med omnejd 

 

Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP) 

 

 

Lämnat återbud 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU)   

 

Yvonne Forsberg, Ångestföreningen i Stockholm, ÅSS 

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

Mikael Josephson, utvecklingssekreterare 

Charlotta Johansson, enhetschef, punkt 7 

Anna Clara Stenvall, valnämndens kansli, punkt 9   

Eva Debels, valnämndens kansli, punkt 9 

   

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson   

sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Teresa Melin 

ordförande     mötesordförande 

 

 

1. Val av mötesordförande 

Louise valdes till ordförande vid dagens sammanträde.  

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes, med den förändringen att punkt 

4 ströks. 

 

3. Val av protokolljusterare 
Ordförande samt Teresa Melin justerar protokollet.  

 

4. Föregående protokoll 

a. Rådet önskar få stadsdelsnämndens protokoll per 

post.  

b. Rådets protokoll lades till handlingarna.  

 

5. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 24 

oktober       

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog.  

Rådet har gått igenom nämndens samtliga ärenden och har 

en synpunkt. 

 Ärende 7, Blästern. Rådet stöder förvaltningens 

förslag. 

Rådet beslöt att inbjuda Norrmalms nya stadsdelsdirektör 

Johanna Engman till nästa sammanträde.  

 

6. Delaktighetsaktiviteterna                                                  
Avdelningschef Siw Lideståhl redogjorde för hur allas 

arbetsförmåga ska tas till vara. Förvaltningen har för 

närvarande en praktikant genom Open Eyes. I budget för 

2014 är tillgänglighetsfrågan prioriterad. Jan efterlyser att 

tydligt formulerade (mätbara) mål kopplas till 

delaktighetsaktiviteterna. Förvaltningen ber rådet lämna 

förslag på aktiviteter till verksamhetsplan 2014 utifrån de 

olika förslag till aktiviteter som staden tagit fram i 

samverkan med handikapporganisationer. 
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7. Bevakningslistan 

 B 28 Riksfärdtjänst. Rådet önskar protokollet från 

nämndens septembersammanträde. 

 B 29 Uppföljning av verksamheten vid Balder, 

enhetschef Charlotta Johansson föredrog. 

Träfflokalen är till för personer med psykisk 

funktionsnedsättning. Under en period drevs 

verksamheten i samverkan med Östermalms 

stadsdelsförvaltning. Verksamheten minskades i 

början av 2013, som ett resultat av att Östermalm 

lämnat samarbetet. Minskningen innebar att 

personalstyrkan minskades från tre till två 

personer, att lokalutrymmena halverades och att 

verksamheten bara håller öppet tre dagar i veckan, 

istället för fem. På de båda stängda dagarna erbjuds 

istället träfflokalsaktiviteter i studiecirkelform. 

Verksamheten har genomfört en brukarenkät som 

visar att brukarna ändå i huvudsak är nöjda med 

verksamheten. Rådet önskar en sammanställning 

av undersökningen. Rådet ser Balders verksamhet 

som mycket viktigt och ser gärna att den, om 

möjligt utökas. Rådet önskar en återkoppling under 

våren.  

 B 30 Rådets protokoll i Insyn, ska läggas där 

samtidigt med nämndens protokoll. Nämndens 

septemberprotokoll finns ej inlagt i Insyn. 

 B 31 Äldre direkt och Kontaktcenter.  Louise 

formulerar en skrivelse från rådet. 

 Rådet önskar följa utvecklingen av byggnationen i 

den blivande Hagastaden.  Tillförs 

bevakningslistan.  

 

8. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens 

kommunikationsstrateg 

Arja Lindholm ny kommunikationsstrateg från den 4 

november. 

 

9. Vallokaler 

Anna Clara Stenvall och  Eva Debels från valnämndens 

kansli informerade om kansliets arbete med att anordna 

vallokaler och röstmottagningsställen. Bl.a. framkom att 

valnämnden bekostar ledsagning under valdagen för de 

som behöver detta. Om någon behöver budrösta men inte 

har någon som kan hjälpa till med det, så finns det 
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kommunalt anlitade ombud för detta ändamål. Man ser att 

det finns tillgänglighetsproblem knutna till valsedlarna. 

Valsedlarnas text (under partinamnet) varierar mellan 8-10 

punkter, vilket för många är för smått för att läsas. 

Valsedlarna har inte symboler, vilket gör att det är lätt att 

ta fel valsedel. En del har svårt att stoppa valsedlarna i 

kuverten.  

 

10. Övriga frågor 

a. Enkelt avhjälpta hinder. Listan över inventeringen 

på Tulegatan 13. Förvaltningen återkommer i 

frågan.  

b. Ordförande vill uppmärksamma S:t Julianpriset. 

c. Avstånden till närmsta stationen för farligt avfall är 

för lång, menar ordförande. Det borde finnas en 

sådan station på Norrmalm. Frågan tillhör dock 

inte någon av stadsdelsförvaltningens 

ansvarsområden vilka är förskola och fritid, 

socialtjänst (inklusive LSS), äldreomsorg samt 

parkmiljö och ska föras vidare till 

fastighetsnämndens och miljö- och 

hälsoskyddsnämndens gemensamma 

funktionshinderråd.  

d. Ordförande rekommenderar Nordiska museets 

utställning med läsmaterial, Livsbild. 

 

11. Mötets avslutande 

Mötesordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. 

Nästa sammanträde är den 18 november kl. 15.00. 

 

 


